
 

Referat fra styremøte  

Hos Ann Kristin Bugdø-Petersen 16.10.2014 

_______________________________________________________________________________________ 

 

Medlemmer:      Tilsted-: 

Ann Kristin Bugdø-Petersen    Ja 

Robert Antonsen      Ja 

Marit Barvik      Ja      

Fredrik Weberg      Nei 

Ragnar Brevik repr. v/Maria Brevik   Nei    

Oddvar Bugdø-Aarseth     Nei  

 

1. 

Oppfølgingssaker 

a)Trygghetsvandringen legges samtidig med utdeling av kontingentblanketter 
den 29.10 fra kl. 19.00 under forutsetning av at kontigentblankettene foreligger 
da. Ann Kristin avklarer med Fredrik om dette er mulig å få til og sender ut 
fellesbeskjed via sms til beboerne i  Bydalen. 

Ann Kristin kjøper inn boller til trygghetsvandringen og alle styremedlemmene 
tar med seg en termos kaffe.  

2)Det er sendt en søknad om å få dekket utgiftene til refleks som skal deles ut 
samtidig med julebrevet. Styret har foreløpig ikke fått svar fra Cicignon 
lokalsamfunnsforening. 



3)Benkene som skal plasseres på Wiesebanen er bestilt og kommer 
sannsynligvis i uke 43. De vil bli tilkjørt og plassert der de skal stå.  

4)Ann Kristin har kontaktet Kirkens bymisjon ad utbedring av benkene på 
lekeplassen, blomsterkassene pluss opprydning i uteområdet i inngangs- og 
utgangspartiet av Bydalen.  De skulle ta kontakt, men har ikke henvendt seg 
foreløpig.  

5)Det kan være aktuelt å legge 75 års feiringen til årsmøtet, men det er ikke 
tatt endelig stilling til dette foreløpig.  

6)På det utvida styremøte 3. desember (møte med lederne for de forskjellige 
komiteene) bør dato for neste års grillfest bestemmes, slik at datoen kan stå i 
julebrevet. Møtet er berammet til kl. 19.30 på Bryggeriet. 

 

Neste styremøte blir 29.10 ca. kl.20.30, etter trygghetsvandring/utdeling av 
kontingent blanketter. 

 

Fredrikstad, 20.10.14,Marit Barvik, sekretær 

 


